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Agenda  

1.  Opening en mededelingen 

2.  Notulen vergadering 9 september 2015 

3.  Politierapportage over de wijken 

4.  Lupinestraat (bewoner Jan Huussen) 

5.  Kerstmarkt 

6.  Energie-ambassadeur 

7.  Wijkschouw 

8.  Werkplan 2015 

9.  Vervolgafspraken/volgende stappen 

10. Rondvraag 

11. Sluiting 

 

1. Opening en mededelingen 

 

a. Opening 

De voorzitter heeft de aanwezigen welkom. Naast de vaste vertegenwoordigers, 

vooral de bewoners Aad Bosch en Jan Huussen en natuurlijk Joke Koedijk. Hij zegt 

blij te zijn dat Pieter Kwantes (was verhinderd door agenda problemen) weer 

aanwezig is. Els Reinking, Marleen van Velzen en Jan Bollen zijn verhinderd.   

 

b. Mededelingen van de voorzitter 

 

1. Groen verbindt 

De eerste insteek van dit project is om mensen met een beperking via beheer van 

een moestuin met elkaar en met andere bewoners (“vrijwilligers”) in contact te 

brengen en te laten samenwerken. Het gaat er nu om dat dit uitgebouwd wordt. Er 

is een begeleidingsgroep waar Jan Bollen met ons wijkplatform in participeert. Er 

wordt/is een aanvraag voor een bijdrage uit het Oranjefonds aangevraagd. 

Penvoerder is Reinaerde. 

De verwachte bijdrage van wijkplatforms is, naar de mening van WPHZL, niet 

vrijwilligers leveren, maar vooral public relations en reclame maken. Jan Bollen zal 

dit nogmaals benadrukken in de begeleidingsgroep. 
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2. Eneco 

De bewoners hebben een actiecomité gevormd. De kwestie was dat Eneco het 

systeem van warmwaterlevering gaat ombouwen van een 

gemeenschappelijk/centraal systeem naar een individueel systeem met 

warmtewisselaars in de meterkast. De bewoners zijn bang dat de nieuwe 

voorziening kwalitatief minder wordt dan de bestaande voorziening. Deze geluiden 

hebben ze ook opgevangen uit andere omwisseltrajecten (bijv. Fokkesteeg). Er is 

nu afgesproken dat er eerst metingen zullen plaatsvinden naar de huidige kwaliteit 

van de warmwatervoorzieningen, in het bijzonder de waterdruk. De uitvoering zal 

op z’n vroegst in het voorjaar van 2016 plaatsvinden. Aad Bosch zegt op grond van 

zijn werkervaringen dat bewoners ‘recht op behoud’ hebben. Hij is bereid dit uiteen 

te zetten. Aad Koedijk zal het actiecomité met Aad Bosch in contact brengen. 

 

3. Verkeersituatie Jachtmonde/Lekboulevard/Bovenmonde 

Begin juli hebben Aad en Arie (WPHZL) met Mieke en Günther Creton 

(verkeersdeskundige van de gemeente Nieuwegein) een wandeling over de 

Lekboulevard  gemaakt om de bestaande ernstige problemen toe te lichten. De 

problematiek betreft naast de Lekboulevard eveneens de straten Jachtmonde en 

Bovenmonde. Günther zou per brief reageren. Deze brief is eindelijk ontvangen. De 

uitslag is ernstig: alles is afgewezen. Alternatieven voor door bewoners 

gesuggereerde. mogelijke oplossingen zijn niet aangedragen  Nog ernstiger is dat 

blijk wordt gegeven dat de problemen ook niet worden herkend. 

De voorzitter concludeert dat het geen zin heeft om een tegenreactie te geven. Aad 

Koedijk gaat de huidige groep voor de verkeersproblematiek en verkeersoverlast op 

Lekboulevard, Jachtmonde en Bovenmonde in nauwe samenwerking met Mieke 

Tulleken uitbreiden met wat meer bewoners, de politie (wijkagent?), 

Rijkswaterstaat, eventueel andere vertegenwoordigers van de gemeente  en 

eventueel andere betrokkenen, om de verdere aanpak te bespreken en in werking 

te krijgen. 

 

4. Stand van Zaken Lupinestraat 

Op verzoek van de voorzitter geeft wijkmanager Mieke Tulleken een uiteenzetting 

over het project. Van gemeentezijde is men nog niet ver genoeg om nu al een basis 

praatplaatje voor te leggen. Eerst moeten nog interne deskundigen hun oordeel 

geven. Het zal eind 2014 worden voordat het beschikbaar is. Uit een mailtje van 

een collega noemt ze een aantal uitgangspunten op (wegversmalling, 6 meter 

breed, inrichting duurzaam veilig, verkeersplateau, fietspad, implementatie veilige 

scholen, bomen blijven staan, de reconstructie zal in 2 fasen plaatsvinden). De 

uitvoering van de 1e fase is gepland in de zomervakantie 2016. Dit betreft 

Zonnebloemstraat, kruising met Irisstraat en Lupinestraat en de Lupinestraat tot de 

kerk.  

 

Er volgt een hevige discussie waarin over zowel inhoudelijke punten als de wijze 

waarop de bewoners worden betrokken en informatie wordt gedeeld. Aan Mieke 

worden een aantal zienswijzen van het bestemmingsplan aangereikt, waarin over 

deze problematiek toezeggingen werden gedaan door de gemeente en die 

vastgesteld zijn door de gemeenteraad. Aangegeven wordt dat bewoners eerder 

betrokken willen worden bij de planontwikkelingen niet pas nadat besluitvorming 

heeft plaatsgevonden. Mieke geeft aan, dat zulks zeker ook de bedoeling is 
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De voorzitter merkt nog op, dat er in het algemeen wel tevredenheid is te 

bespeuren bij bewoners t.a.v. het oplossen van bij de meldlijn aangegeven klachten 

en problemen, maar dat het wel wenselijk lijkt om nu en dan een analyse van deze 

meldingen te maken, omdat sommige meldingen niet incidenteel van aard zijn, 

maar structureel. Het zou niet zo moeten zijn dat een bewoner een structurele 

klacht drie keer per jaar moet melden en het jaar daarna weer, etc,etc. 

 

5. Ridderspoor 

De door de heer Ahrend aangedragen problemen gaan over te hardrijden op de 

Zandveldseweg en de afscherming tussen het voetpad achter de schuurtjes van de 

huizen en de trambaan. Bij het opknappen van de groenstrook zijn de hekken 

verwijderd en vervangen door struiken met prikkels. Alleen zijn die nog zo klein dat 

het nog een aantal jaren zal duren voordat die effectief een afrastering kunnen 

vervangen. Het onderwerp wordt meegenomen in de wijkschouw van november 

zodat het wijkplatform een eigen beeld krijgt van de feitelijke situatie.   

 

 

6. Pubquiz Vreeswijk op vrijdag 16 oktober a.s. 

De voorzitter zegt maar één aanmelding voor deelname te hebben ontvangen 

(Conny). Hij vraagt of er nog meer mensen naar toegaan; dat blijkt niet het geval. 

Hij zal Conny aanmelden bij de organisatie van de Pubquiz. 

 

7. Wijknieuws november 2015 

Het wijknieuws zal eind november worden verspreid. Hij vraagt of er nog 

onderwerpen toegevoegd moeten worden aan het lijstje dat hij heeft toegezonden. 

Dit blijkt niet het geval. De kerstmarkt zal prominent worden aangekondigd. 

 

2. Notulen vergadering 9 september 2015 

De notulen worden met in achtneming van het onderstaande vastgesteld. 

Toevoeging in vergadering van 24 oktober 2015 

Er is sprake van een 3 afzonderlijke traject die wel relatie met elkaar hebben: 

1. Ontwikkeling Visie Park Oudegein 

2. Ontwikkeling Natuurkwartier 

3. Doorontwikkeling moestuin en aanvraag subsidie van het Oranjefonds 

 

N.a.v. de notulen wordt bij agendapunt 6 opgemerkt dat de hondentraining i.v.m. 

de invallende duisternis is gestaakt. Opgemerkt wordt dat de boogbrug (de oude 

Lekbrug) in 2016 wordt afgebroken maar dat de pijlers blijven staan. De 

hondentraining vond plaats op het zandlichaam van de brug en dat blijft intakt. 

Afgesproken wordt dit in de gaten te houden en in het voorjaar zonodig aktie te 

ondernemen.  

 

2a. Actielijst 

Zie bijlage 2 

 

3. Politierapportage over de wijken 

Yolanda doet de rapportage ook namens Marleen en voor de drie wijken. Het is 

eigenlijk rustig in de wijken. Ze meldt 4 diefstallen van fietsen en hierbij hebben ze 

een vroeger groepje op het oog. Verder 3 inbraken. Ze zegt dat de donkere dagen 
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weer komen en vraagt om in het wijknieuws hier aandacht aan te besteden. Dat 

wordt afgesproken.  

Opgemerkt wordt dat de fietsdiefstallen in Hoogzandveld verspreid door de wijk 

plaatsvonden en niet alleen bij het winkelcentrum en dat er geen stijgende lijn is te 

constateren. 

 

Door bewoners wordt aandacht gevraagd voor crossmotoren die op de trappen 

zowel in de Bossenwaard als de Lekboulevard/Bovenmonde op en afrijden; met of 

zonder kenteken, ze mogen daar niet rijden. Ook over de Hondenuitlaatplek in het 

vernieuwde Lekgebied is de nodige onzekerheid. De honden lopen daarbuiten ook 

los. Het blijkt dat de hondenuitlaatkaart op de website van de gemeente niet is 

bijgewerkt. Zolang het beheer van de Bossenwaard niet is geregeld, is het moeilijk 

om op te treden. 

 

4. Lupinestraat 

Bewoner Jan Huussen geeft aan een frequent gebruiker van de Lupinestraat te zijn. 

Zeker 5 dagen per week gaan hij en zijn vrouw naar het winkelcentrum 

Hoogzandveld. De Lupinestraat is nu een drukke en onveilige straat, ook al omdat 

er voortdurend bouwwerkzaamheden plaatsvinden. Een noodbestrating die bij de 

bouw van de kerk (negentiger jaren) is aangelegd, ligt er nog steeds. Inmiddels is 

die verzakt en vol kuilen. Bij de bouw van de school is er niets veranderd en die 

staat er ook al ongeveer 2 jaar, inclusief de bouw bijna 3 jaar. In de bocht even 

voorbij het parkeerterrein is een waterkolk ontstaan die je bij regen dwingt om uit 

te wijken naar het midden van de weg. Levensgevaarlijk met al de (vracht)auto’s 

die er rijden. Als je een drempel over wilt op de fiets krijg je, zelfs als je langzaam 

rijdt, een behoorlijk klap omdat ze te hoog en steil zijn. Hetzelfde geldt voor de 

kruising en het plateau dat daar ligt. Het is net als de drempels steil met een 

scherpe hoek en bij regen glad. Echt gevaarlijk vanwege o.m. de scooters die daar 

in en uit de tunnel over racen. Vanuit de Zonnebloemstraat passeren ze de kruising 

bij de Rietput aan de linkerkant want “dat gaat 2 seconden sneller”, wordt 

opgemerkt.   

 

Hij en met hem zijn medebuurtbewoners zijn van mening dat de bestaande situatie 

gezien de onveiligheid echt nu moet worden aangepakt en niet mag wachten, zoals 

de gemeente wil, tot alle bouwactiviteiten in dit gebied zijn afgerond. Als er na een 

belletje of mailtje naar de servicelijn iets wordt aangepakt dan gebeurt dat zelden 

op een duurzame wijze, waardoor problemen meestal na enige tijd weer 

terugkeren. 

 

Door de gemeente Nieuwegein wordt aangegeven dat het vervelend is dat er door 

de komende bouwwerkzaamheden nu nog niet een definitieve oplossing komt. Maar 

de door Jan Huussen aangegeven klachten zullen terplekke worden bekeken. En 

wat nu, weliswaar tijdelijk kan worden opgelost zal worden aangepakt. Zo is het 

voorlopige zebrapad opnieuw geschilderd. Jan Huussen wordt geïnformeerd over 

wat er nu mogelijk is en gaat gebeuren. Jan Huussen geeft verder aan graag te 

willen meedenken over de nieuwe inrichting van de Lupinestraat en omgeving.  

 

De voorzitter merkt nog op, dat er in het algemeen wel tevredenheid is te 

bespeuren bij bewoners t.a.v. het oplossen van bij de meldlijn aangegeven klachten 
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en problemen, maar dat het wel wenselijk lijkt om nu en dan een analyse van deze 

meldingen te maken, omdat sommige meldingen niet incidenteel van aard zijn, 

maar structureel. Het zou niet zo moeten zijn dat een bewoner een structurele 

klacht drie keer per jaar moet melden en het jaar daarna weer, et cetera. 

  

5. Kerstmarkt 

De voorzitter zegt dat er hard wordt gewerkt aan de plannen voor de kerstmarkt 

voor 19 december. Bart en Arie vullen aan dat de winkeliers meewerken en 

MOvactor naar verwachting ook. Er wordt gedacht aan een levende kerststal, een 

levende kerstman, koren en een band, demo van een line dancegroep uit 

Buurtplein Zuid. En standhouders en ook een kraampje voor het wijkplatform. Het 

Was eerst een kleine werkgroep maar hij dijt uit. Er moeten de nodige 

vergunningen worden geregeld en het geld er voor; dat is niet mis. Het thema is 

ontmoeten en verbinden.  

 

Er wordt gevraagd naar de mate georganiseerd zijn en van de activiteiten van de 

winkeliers. Ze zijn op facebook actief. Er is een activiteitencommissie. Annie 

Gruuters van het Kwalitaria/Beugelaar is het aanspreekpunt inzake de kerstmarkt; 

ook Wim de Graaf (slagerij) is actief betrokken. In het wijknieuws, waar de 

kerstmarkt prominent wordt aangekondigd, wordt ook een kleurplaat toegevoegd. 

De voorzitter vraagt aan wijkwethouder Hans Adriani of hij de prijs wil uitreiken. 

Deze antwoordt bevestigend. Hans merkt op dat in de binnenstad ook een 

kerstmarkt wordt gehouden. Publiciteit gaat via een krantje en ook op de 

digiborden. 

 

6. Energie-ambassadeurs 

Door agendaproblemen hebben Bart en Arie de vervolgavonden niet kunnen 

bijwonen. Er zijn ook wat vragen over de doel/functie van een energie-

ambassadeur. Het is in ieder geval niet een (technisch) adviseur over energie. 

Besloten wordt in het wijknieuws een stukje op te nemen over de energie-

ambassadeur. Erna Kotkamp zal Hilbert de tekst aanleveren.  

  

7. Wijkschouw 

De voorzitter reikt een overzicht uit van de wijkschouw. Die vindt plaats op 

maandagmiddag 2 november en betreft de omgevingspunten. Micha Giltay en 

Mieke Tulleken zijn daarbij aanwezig. Wijkwethouder Hans Adriani zal ook aanwezig 

zijn wat zeer wordt gewaardeerd.  

Op dinsdagmorgen van 9.00 tot 10.30 uur zullen de verkeerspunten aan de orde 

komen. Aanwezig zijn Günther Creton, Micha Giltay en Mieke Tulleken.  

Bij beide sessies zijn Aad Koedijk, Conny van der Wal en Hilbert Hamberg 

aanwezig. Het verzamelpunt is Fair’s, Buurtplein Zuid. 

Het punt1 (Kleine rietput en Polulierenbos) wordt nog verder uitgewerkt door de 

werkgroep. De werkgroep maakt een routeplan voor beide sessies.  

 

8. Werkplan 2015 

De voorzitter loopt samen met de aanwezigen het werkplan door voor wat betreft 

de onderwerpen die niet al zijn behandeld. Het is een dynamisch document dat dus 

aan verandering onderhevig is. 
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Punt 4. Project RPZ Helmkruid. De gemeenteraad beslist op 29 oktober a.s. 

 

Punt 6. Verkeersveiligheid op fietspad op Lekboulevard tussen A2 en het 

verzorgingshuis Vreeswijk.   

N.a.v. de brief van Günther Creton zegt Mieke dat er in opdracht van de gemeente 

op het traject gepost gaat worden. Opgemerkt wordt de tijdstippen in overleg met 

bewoners en/of het wijkplatform te doen. Arie zegt dat het traject vanaf het pontje 

naar de Lekboulevard en Jachtmonde net zo belangrijk is en meegenomen moet 

worden. In de discussie worden genoemd: de snelheid waarmee 

fiets/scooterverkeer van de Lekbrug afkomt en het daaruit voortvloeiende gevaar 

voor de oversteek naar de Speelnatuur.  

 

Punt 8. Experiment gemeentelijk afvalbakken 

De pilot in HZL loopt wel door en de tekst kan weer zwart worden gemaakt. Conny 

blijft contactpersoon. 

 

Punt 10. Entree Buurt- en Zorgplein Zuid. 

Hans Adriani zegt dat op 28 augustus jl. breed overleg is gevoerd. Tijdens het 

overleg zag men dat er een ongelukje met de lift gebeurde. Afgesproken is dat 

Moorland (Jop Planje) en Vera Achterberg (fysio) gaan overleggen over de kosten 

om het liftje veiliger te maken. Verder dat Moorland, MOvactor en Vera Achterberg 

de mogelijkheid van een oprijbaan aan de achterzijde van het gebouw gaan 

bekijken. Verder is door de WMO-raad (werkgroep WTP) een voorstel ingediend om 

aan de voorzijde een oprijbaan met toegang te maken. 

 

Een toegang aan de achterzijde van het gebouw ontmoet weinig bijval van de 

aanwezigen. Mensen met een handicap moeten door een achterdeur het gebouw in; 

twee toegangen geven veiligheids- en bewakingsproblemen; het kost ruimte die nu 

echt wordt gebruikt, zijn opmerkingen die worden gemaakt.  

Wordt vervolgd. 

 

Punt 15. Veerhuis 

Mieke zegt dat de vergunning is afgegeven of dat dit binnenkort gebeurt.  Er zijn 

bepalingen omtrent het gebruik (o.m. dansen) aan toegevoegd. Nadrukkelijk wordt 

geopperd om een bewonersavond te houden of de omwonenden te informeren en 

ook om draagvlak voor het gebruik te verkrijgen. Voldoende parkeerplaatsen zijn 

volgens de normen aanwezig.  

  

9. Vervolgafspraken/lopende zaken 

geen. 

 

10. Rondvraag 

1. Micha: Vraagt er aandacht voor dat als door leden van WPHZL afspraken over 

beheer worden gemaakt, die ook bij hem te melden.Hij wil graag vooraf op de 

hoogte zijn en als aanspreekpunt voor beheerszaken betrokken worden. 

2. Micha: Goed nieuws is dat de verlichting in de Lijsterbestunnel wordt vervangen 

door Led-verlichting met een hogere lichtopbrengst dan de huidige verlichting. Het 

witschilderen van de tunnel is daarmee niet meer nodig. 

3. Micha: De producten- en projectenkaart voor HZL is binnenkort klaar. Hij komt 
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op papier langs in de volgende vergadering. Deze kaart geeft een overzicht wat in 

2016 vanuit de gemeente in HZL staat te gebeuren. 

4. Aad en Arie hebben een door de gemeente georganiseerde bijeenkomst 

bijgewoond. De kernvraag van de wijkplatforms aan wethouder Stekelenburg was: 

Wat verwacht de gemeente/het college van de wijkplatforms. De vraag kwam 

onverwacht maar uiteindelijk gaf de de wethouder aan: niets. Mieke zegt dat dit 

een beetje verkeerd is uitgelegd. De gemeente wil graag dat rollen als: klankbord, 

sparringpartner, signalering, betrokkenheid worden ingevuld. De gemeente wil de 

bal bij de wijkplatforms neerleggen. 

Het antwoord van de wethouder  werd door de wijkplatforms  geïnterpreteerd als: 

het is niet zo belangrijk. Het antwoord van de wethouder werd door de 

wijkplatforms dan ook niet erg gewaardeerd. 

5. Hilbert: De nota Ruimtelijke Kwaliteit waarvan de periode van inspraak is 

afgelopen, heeft o.m. een tweetal kaarten geproduceerd. De beleidskaart waarbij 

de (welstands)waardering van de gebouwen staat aangegeven. De analysekaart 

omvat naast de gebouwen ook een kwalitatieve waardering van het groen in de 

wijken. Tenminste voor zover dit groen de waardering ‘waardevol’ heeft gekregen. 

Het overige groen wordt niet vermeld. Hilbert laat de betreffende analysekaart 

rondgaan. De bezwaren van de WMO-raad (werkgroep WTP) richt zich op het feit 

dat over het aspect groen niets is gezegd, noch overlegd met de bewoners. Zij 

gaan daarvoor in eerste instantie het college benaderen.  

Hans Adriani (verantwoordelijk wethouder) zegt dat dit hem onbekend is en niet de 

bedoeling is. Hilbert zal WPHZL de betreffende brief in afschrift toezenden. 

Hilbert: Er is door het college een nota Betere Buurten vastgesteld. Een prima 

verhaal, vindt hij. Alleen mist hij daarin de rol van de wijkplatforms en van de 

WMO-raad. Hans Adriani zegt dat de wijkplatforms zeker benaderd gaan worden en 

dat de term gebruikers daarop duidt. 

 

11. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter onder dankzegging aan de 

aanwezigen voor hun bijdrage, de vergadering. 
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Bijlage  1 

 

DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 14 oktober 2015 

 

Naam Rol Aanwezig 

Ja/nee 

Komst bevestigd 

Aad Koedijk Voorzitter Ja Ja 

Arie den Oudsten Secretaris  Ja Ja 

Chris Bouws Penningmeester  Ja Ja 

Conny van der Wal Lid Ja Ja 

Jan Bollen Lid Nee Nee 

Hans van Oort Lid Ja Ja 

Bart van Roosmaelen Lid Ja Ja 

Hilbert Hamberg Notulist Ja Ja 

Hans Adriani Wijkwethouder Ja Ja 

Mieke Tulleken Wijkmanager Nieuwegein Ja Ja 

Micha Giltay Teamleider Beheer 

Uitvoering/Ngein 

Ja Ja 

Els Reinking Sociaal Programmeur/Ngein  Nee Verhinderd 

Marleen van Velzen Wijkagent HoogZandveld & 

Zandveld  

Nee Verhinderd 

Yolanda van Elteren Wijkagent Lekboulevard Ja Ja 

Erna Kotkamp Bewoner Ja Ja 

Aad Bosch Bewoner Ja Ja 

Jan Huussen Bewoner Ja Ja 

Joke Koedijk Bewoner Ja Ja 

Pieter Kwantes D’66 Ja Ja 

 

 

Ter herinnering!!!! 

Het vastgestelde vergaderschema voor 2015: 

8 april (geweest) 9 september (geweest) 

20 mei (geweest) 14 oktober (geweest) 

24 juni (geweest) 25 november 

  

13 januari (2016)  

 

Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid. Zo nodig zullen er 

overigens extra vergaderingen kunnen worden uitgeschreven. Bewoners kunnen 

onderwerpen voor de vergadering aandragen. Bewoners kunnen de vergaderingen 

ook bijwonen en mogen meepraten. Vooraf aanmelden wordt op prijs gesteld, wij 

kunnen u dan netjes ontvangen. 
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Bijlage 2. 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 8 april 2015. 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

 7-1 Voorzitter verzoekt Conny om deel te nemen aan 

bijeenkomsten van het   project Helmkruid 

afgedaan 

 8-1 Hilbert stuurt de destijds opgestelde stukken over het 

project Handelskade/Lekboulevard op 

gedaan 

 9-1 Ieder lid van het wphzl stuurt een foto op aan Chris 

voor de site 

Gebeurd 

10-1 Hilbert zal de stukken over handhaving rijsnelheden op 

Henri Dunantlaan en Zandveldseweg toezenden; 

eventuele actie wphzl dan bekijken 

gedaan 

10-2 Mieke volgt planontwikkeling verkeersveiligheid Brede 

School en informeert het wphzl 

Afgedaan; 

naar 

werkplan 

10-3 Hilbert stuurt Jan Bollen de vergaderstukken en meldt 

hem aan als contactpersoon 

gedaan 

10-4 Aad, Hilbert, Micha en Mieke bekijken de mogelijke 

inpassing van de afscherming van het pannafield bij 

het Witte Huis in het project renovatie 

geluidswal/schermen; bespreken in het volgende 

overleg 

afgedaan 

10-5 Mieke onderzoekt de mogelijke beschikbaarheid van 

adoptie van plantenbakken bij de afdeling Beheer; 

contactpersoon wphzl is Conny 

Afgedaan 

10-6 Aad zal Hans vO  vragen voor deelname aan 

paticipatiebijeenkomst van 18 mei as over de 

herziening van Park Oudegein 

Afgedaan 

10-7 Arie en Mieke gaan mogelijkheden bekijken voor 

beperking van het te snel rijden op de Lekboulevard 

door auto’s ,motoren. Aanleiding was een verzoek van 

Aad Bosch (bewoner en lid comité Bossenwaard) 

9/9 vervolg: Inmiddels is een wandeling op de 

Lekboulevard gemaakt met Günther Creton van de 

afdeling Verkeer. Hij stuurt een brief met voorstellen. 

14/10 Brief is ontvangen en eigenlijk is alles 

afgewezen.HZL start een nieuw traject   

afgedaan 

10-8 Mieke bekijkt of er mogelijkheden zijn voor de 

plaatsing van extra bladkorven in het najaar bij de 

afdeling Beheer 

Afgedaan; 

via servicelijn 

14030 

10-9 Sandra neemt initiatief voor een afspraak met haar, 

Mariëtte, Aad en Conny over het braakliggende terrein 

in het Lotusplantsoen (voormalige schoolgebouwen). 

Vraag is wanneer wordt er gras ingezaaid en/of er 

Afgedaan 
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andere tijdelijke gebruiksmogelijkheden zijn (bv een 

moestuin) 

11-1 Hilbert stuurt Aad, Arie en Chris zo mogelijk een 

‘zware’ versie van het wphzl logo 

12-5-2015 

11-2 Hilbert stuurt Aad een lijstje incl emailadressen van 

mogelijke vaste gesprekspartners van het wphzl 

12-5-2015 

11-3 Hilbert stuurt Aad scan van de ingevulde presentielijst 17-04-2015 

 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 20 mei 2015. 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

1.b.  Micha belegt een overleg tussen gemeente en de 

visclub over het onbevoegd maaien van de 

oeverbeplanting bij Rietput 

Afgedaan 

2.3. Mieke maakt een afspraak voor een overleg over het 

experiment met de afvalbakken in HZL met Conny, 

Aad en Myra Veldhuizen 

Afgedaan  

5 De gemeente heeft z.s.m. overleg met de bewoners 

van de Anemoonstraat over de mogelijke locatie voor 

Jeugdland 

Loopt: 9/9 

procedure 

loopt/ 

afgedaan 

7.12 Op 5 juni is er een overleg tussen Moorland, MOvactor, 

Gemeente Nieuwegein over de problemen met de 

toegankelijk van het buurt- en zorgplein Zuid. 9/9: 

gesprek is niet doorgegaan (Hilbert); vrijdag 4/9 wel. 

Hilbert komt met een verslagje. 

14/10 De wg WTP van de WMO-raad heeft voorstel 

gedaan voor een oprit aan de voorzijde van het pand;  

Loopt door 

7.13. Aad neemt contact op met wijkplatform Batau-Noord 

over de prijzen ed van bloemvoorzieningen in de wijk 

Afgedaan 

1.b.4. Arie en Bart nemen deel aan de training energie-

ambassadeur 

Afgedaan  

 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 24 juni 2015. 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

1b3 Hilbert wijst Dennis Duiker op de samenloop van de 

terrasvergunning en de toegang van het 

buurt/zorgplein; 

9/9 nieuwe vergunning voor andere plek 

Afgedaan 

1b9 Jan gaat naar de bijeenkomst over Crowdfunding Afgedaan 

1b11 Mieke regelt een benen-op-tafel-gesprek met het 

bestuur WPHZL, haarzelf en Sandra 

Afgedaan 

4 Conny is aanspreekpunt van HZL bij pilot Afvalbakken 

(“prullenbakken”) 

Afgedaan 
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5 Bart regelt een bijeenkomst met MOvactor (Karin, ---) 

en HZL (Arie,Conny, Hilbert). Doel: bekijken hoe het 

thema “welzijn” in de agenda van WPHZL kan worden 

betrokken. 

afgedaan 

5  Arie bespreekt met de winkeliersvereniging wc Hzv het 

idee om t.g.v. de opening van het centrum een 

bewonersfeest te houden (mede i.h.k.v. het vorige 

punt, elkaar ontmoeten). 

gebeurd 

5 Aad en Karin hebben een verder 

kennismakingsgesprek 

Gebeurd 

6 Mieke nodigt project Bredeschool/Lupinestraat uit voor 

de september vergadering van HZL; 

9/9 doorgeschoven naar vergadering 14 oktober 

2015; 

14/10 moeilijk traject en loopt door; inwoners eerder 

betrekken; 

Loopt 

7 Aad, Arie en Jan bezoeken de bijeenkomst van RWS 

over de bomen bij de koninginnensluis 

Afgedaan 

8 Hilbert maakt conceptbrief voor Aad over de K+R 

plaatsen bij het zorgplein; 9/9 behoefte is sterk 

gedaald 

Afgedaan 

 

 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 9 september 2015. 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

2b -1,2 en 3 Worden meegenomen in de wijkschouw  afgedaan 

3 WPHZL neemt de draad weer op over geluidsoverlast 

en te snel rijden op Zandveldseweg en Henri 

Dunantlaan. Informeert ook de heer Ahrend. 

afgedaan 

5 Arie neemt binnen 5 dagen contact op met Marcel van 

der Meer over de kerstmarkt. Informeert 

werkgroepleden per email over het resultaat. 

afgedaan 

11 Wijkschouw: Aad start overleg op met Conny en 

Hilbert om de wijkschouw voor te bereiden. 

Afgedaan 

 

Afsprakenlijst overleg WPHZL 14 oktober 2015 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

1b-3 

 

Aad Koedijk gaat de huidige groep voor de 

verkeersproblematiek en verkeersoverlast op 

Lekboulevard, Jachtmonde en Bovenmonde in nauwe 

samenwerking met Mieke Tulleken uitbreiden met wat 

meer bewoners, de politie (wijkagent?), 

Rijkswaterstaat, eventueel andere vertegenwoordigers 

van de gemeente  en eventueel andere betrokkenen, 
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om de verdere aanpak te bespreken en in werking te 

krijgen 

7 De werkgroep wijkschouw maakt een routeschema  

   

   

   

 


